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Uprzejmie prosze o naprawienie nier6wno6ci - zapadniqtego czq6ciowo
chodnika i Scie2ki rowerowej usytuowanej jako tqcznik pomiqdzy planty I a

Planty ll -Kruszyfska ,wzdtu2 ogrodzenia dziatek ogrodniczych.

Ju2 wcze6niej kilkakrotnie interweniowalem, 2e samochody ciq2arowe z

wysiqgnikiem je2d2q po tym chodniku robiqc kolejny i montujq ogtoszenia
wysiqgnikiem z koszem na bardzo du2ym sfupie ogfoszeniowym,kt6ry jest
usytuowany na dziatkach ogrodniczych pomiqdzy ul. planty I a planty ll - proszq

zobaczy(.

Zniszczenia chodnika - kolein izapadniqcio czqsciowego tego chodnika
dokonoly samochody montuiqce ogloszenia no slupie ogloszeniowym, kt6ry
posadowiony jest w ogrodzie dziolkowym.

W okresie niskich temperatur i zomorzania jest bqrdzo niebezpiecznie dlo
przechodni6w no tej czqSci chodnika i icieiki rowerowej.
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